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Vragen overdracht aandelen XL Businesspark Twente 
 
 
In een toelichting op het plan van aanpak voor de realisering van een technologiebasis op het terrein 
van de voormalige luchthaven Twente gaf wethouder Patrick Welman vorige week aan dat er plannen 
zijn om de aandelen die de gemeenten Almelo, Hengelo, Borne en Enschede hebben in het XL  
Businesspark Twente geheel over te doen aan de provincie Overijssel. Deze uitspraak heeft tot 
beroering geleid, zowel bij betrokken gemeenten, als bij de provincie. Gedeputeerde Eddy van Hijum 
toonde zich eveneens verrast. Hij gaf aan dat wethouder Welman voor zijn beurt had gesproken.  
Dit is aanleiding tot de volgende vragen. 
 
1. Wat is de reden van de wethouder om dit voornemen op dit moment naar buiten te brengen, 

wetend dat er bij andere betrokken partijen nog niets over bekend is en dat zij er niet in zijn 
gekend? 

2. Welke plannen bestaan concreet om de aandelen van de gemeenten Almelo, Hengelo, Borne en 
Enschede in het XL Businesspark Twente geheel over te doen aan de provincie Overijssel, in welk 
stadium zijn deze en met wie worden die besproken? 

3. Is het college zich ervan bewust dat uitspraken als deze schade toe kunnen brengen aan het 
proces van zowel de samenwerking tussen gemeenten en tussen gemeenten en provincie voor 
een gezamenlijk beleid inzake bedrijventerreinen, als voor het proces van invulling van het 
vliegveldterrein?  
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